
 بررسی لایحه حجاب در کمیسیون قضائی پایان یافت
دروغ مجوز شوکر و اسپری به بسیجیان! 

 اجباری شدن چادر و ممنوعیت کاشت ناخن
 در لایحه حجاب نیامده است 

 گشت های امنیت اخلاقی دیگر به شیوه سابق
 اجرایی نخواهد شد

آرمان ملی: چالش های لایحه حجاب پایان ندارد و هر روز 
شایعاتی درباره آن منتشر می شود. از مجازات دختران زیر 
18 سال تا نحوه برخورد با بی حجابی! برخی از این شایعات 
محلی از اعراب ندارد مانند دیروز که یک نماینده مجلس در 
واکنش به انتشار خبری مبنی بر اینکه در لایحه عفاف و حجاب 
ممنوعیت کاشت ناخن، اجباری شدن چادر در دانشگاه و 
مدارس، استخدام طلاب در مدارس، اعطای مجوز شوکر و 
اسپری به بسیجیان و موارد این چنینی آمده است، گفت: این 
خبر صحت ندارد و همه این مواردی که در این خبر عنوان 
شده، دروغ محض و شایعه است. امیرحسین بانکی پور بیان 
کرد: این موارد در لایحه عفاف و حجاب وجود ندارد. از سوی 
دیگر نمایندگان مجلس حدود 1۵۰۰ پیشنهاد درباره این 
لایحه ارائه دادند که هیچیک از مواردی که در این خبر کذب 
ذکر شده، در پیشنهادات نمایندگان مجلس شورای اسلامی 
نیامده است. عضو کمیسیون فرهنگی مجلس شورای اسلامی 
تصریح کرد: بنده قویا این مواردی را که در این خبر آمده، 
تکذیب می کنم و متن لایحه عفاف و حجاب موجود است و 
نباید درباره آن شایعه و دروغ پردازی شود. عضو کمیسیون 
قضائی مجلس هم در پاسخ به این پرسش که آیا در لایحه 
جدید عفاف و حجاب برخورد با ناهنجاری های اجتماعی مثل 
گذشته به وسیله گشت های امنیت اخلاقی صورت خواهد 
گرفت یا خیر؟ اظهارکرد: برخورد با ناهنجاری به سبک گذشته 
که در آن گشت ارشاد اقدام به بازداشت متخلفان می کرد، 
نخواهد بود. حسن نوروزی عنوان کرد: در قانون جدید افرادی 
که اقدام به برهنگی یا ولنگاری می کنند، در مرحله اول از طریق 
پیامک به آنها اخطار داده می شود. البته با افرادی که به صورت 
سازمان یافته دست به ولنگاری و مقابله با حرکات نظام اسلامی 

بزنند، برخورد قطعی صورت خواهد گرفت.

   لایحه حجاب از دیروز تا امروز
نمایندگان مجلس در جلسه روز یکشنبه ۲۲ مرداد 1۴۰۲ 
صحن مجلس شورای اسلامی با تقاضای بررسی لایحه عفاف و 
حجاب طبق اصل 8۵ قانون اساسی موافقت کردند. در این اصل 
قانون اساسی آمده است که »سمت نمایندگی قائم به شخص 
است و قابل واگذاری به دیگری نیست. مجلس نمی تواند 
اختیار قانونگذاری را به شخص یا هیأتی واگذار کند، ولی در 
موارد ضروری می تواند اختیار وضع بعضی از قوانین را با رعایت 
اصل هفتاد و دوم به کمیسیون های داخلی خود تفویض کند، 
در این صورت این قوانین در مدتی که مجلس تعیین می نماید 
به صورت آزمایشی اجرا می شود و تصویب نهایی آن ها با مجلس 
خواهد بود.« بر همین اساس و با نظر نمایندگان مجلس لایحه 
عفاف و حجاب برای بررسی به کمیسیون حقوقی و قضائی 
ارجاع شد و از روز یکشنبه هفته گذشته در دستور کار این 
کمیسیون قرار گرفته است. پیش تر و پس از تصویب این لایحه 
در کمیسیون قضائی به عنوان کمیسیون تخصصی، اکثریت 
نمایندگان در صحن مجلس موافقت خود را                              برای بررسی و 
تصویب این لایحه در کمیسیون قضائی طبق اصل 8۵ قانون 
اساسی به جای بررسی آن در صحن اعلام کردند. طبق اصل 
8۵ قانون اساسی، چنانچه اکثریت نمایندگان در صحن 
موافق باشند، یک طرح یا لایحه به جای بررسی در صحن 
در کمیسیون بررسی شده و مستقیما برای اعلام نظر نهایی 
به عنوان مصوبه مجلس به شورای نگهبان ارسال می شود. 
طبق اصل 8۵ قانون اساسی، قوانینی که این گونه به تصویب 
می رسند، آزمایشی هستند و مدت زمان اجرای آنها تا سقف ۵ 
سال است. بر همین اساس مصوبه کمیسیون قضائی طبق اصل 
8۵ قانون اساسی تنها برای رأی گیری درباره مدت زمان اجرای 
آزمایشی این مصوبه در صحن مجلس به رای گذاشته می شود 
و پس از آن به شورای نگهبان برای اعلام نظر ارسال خواهد شد.

   پایان بررسی لایحه در کمیسیون قضائی
روز گذشته رئیس کمیسیون حقوقی و قضائی مجلس 
شورای اسلامی از پایان رسیدگی به لایحه عفاف و حجاب در 
این کمیسیون خبر داد. حجت الاسلام موسی غضنفرآبادی 
درباره فرآیند رسیدگی به لایحه عفاف و حجاب طبق اصل 
8۵ قانون اساسی در کمیسیون حقوقی و قضائی اظهار کرد: 
رسیدگی به لایحه عفاف و حجاب در کمیسیون به پایان 
رسیده است و منتظر قرارگرفتن این لایحه در دستور کار صحن 
هستیم. وی در پاسخ به این پرسش که آیا در روند رسیدگی به 
این لایحه چالشی مطرح شد؟ گفت: هیچ چالشی در تصویب 

مواد این لایحه وجود نداشت.

    چالش بررسی در اصل 85
درباره بررسی طرح بر اساس اصل 8۵ و یا خارج آن اختلاف 
نظر است چنانکه دیروز محمد سرگزی، یک نماینده مجلس 
گفت: »با توجه به وقت اندکی که در صحن علنی طی ماه های 
آینده به دلیل پرداختن به لایحه برنامه هفتم توسعه و قانون 
بودجه 1۴۰۳ وجود دارد و برای اینکه دقیق تر بتوانیم به مفاد 
لایحه عفاف و حجاب بپردازیم این لایحه به صورت اصل 
8۵ بررسی خواهد شد.« اما از سوی دیگر عضو کمیسیون 
فرهنگی مجلس بیان داشت: در پایان بررسی لایحه حجاب 
و عفاف، مصوبات کمیسیون بارگذاری می شود و تا زمانی که 
نمایندگان مصوبه را نبینند، به زمان آن رأی نخواهند داد و اگر 
نمایندگان قبول نکنند می توانند آن را پس بگیرند. امیرحسین 
بانکی پورفرد درخصوص انتقادات و نگرانی ها نسبت به لایحه 
عفاف و حجاب و شیوه رسیدگی براساس اصل 8۵ قانون 
اساسی، افزود: این لایحه جمع سپاری شده و همه نظر دادند، 
یعنی عام و خاص. فکر نکنم لایحه و طرحی را به اندازه این 
لایحه مردم بشناسند. وی ادامه داد: یعنی شما نگاه می کنید 
تمام مواد آن را همه دارند می خوانند، نظر می دهند و نظرات 
دارد اعمال می شود؛ یعنی هرچه کارشناسان تا الان نظر دادند، 
این لایحه با نظراتی که صاحبنظران ارائه کردند، مرتب پویایی 
داشته است. وی در پاسخ به این سوال که »یعنی بعد از پایان 
بررسی هم می توانند اصل هشتادوپنجی شدن لایحه را پس 
بگیرند؟«، عنوان کرد: اصلا می توانند بگویند که ما زمان اجرا 

را رأی نمی دهیم و پس بگیرند.

آرمان ملی – مطهره شفیعی: هر روز 
ادعای شکاف و اختلاف در جبهه اصلاحات را 
دارند، اما مانند همیشه برای رفع چالش های 
جریان اصولگرایی تلاش می کنند تا انشقاق و 
ارائه چند لیست منجر به شکست طیفی آنها 
نشود. یک روز صادق کوشکی، فعال سیاسی 
اصولگرا چنین اتهامی را وارد می کند که 
»اصلاح طلبان سناریویی را برای باج گیری از 
نظام آماده کرده بودند تا همچون دوره گذشته 
در زمان ثبت نام اصلی نامزدها آن را به اجرا 
درآوردند اما پیش ثبت نام نامزدها همه برنامه 
اصلاح طلبان را به هم زد.« روز دیگر مدعی قهر 
بهزاد نبوی با جبهه اصلاحات می شوند و روز 
دیگر از دودستگی و اختلاف در جبهه اصلاحات 
می نویسند مانند کیهان که مدعی شده بود: 
»اختلاف نظرها در جبهه اصلاحات بر سر دو 
موضوع، یکی حضور یا تحریم انتخابات و دوم 
فعالیت به عنوان اصلاح طلب زیر چتر نظام و 
انقلاب یا همراهی به جریان برانداز وابسته غرب 
شدت گرفته است.« این حربه ها برای تضعیف 
روحیه حریف نخ نما شده اما ظاهرا دلواپسان 
راهی جز این به ذهنشان خطور نمی کند. در 
حالی این ادعا مطرح می شود که حمیدرضا 
جلایی پور، فعال سیاسی اصلاح طلب اخیرا 
به یکی از رسانه ها گفته است: »تصمیمات 
جبهه اصلاحات به صورت شورایی و مبتنی بر 
گفت وگو است؛ تصمیم اخیر شورا هم درباره 
انتخابات به صورت جمعی بوده و تعداد مخالفان 
و موافقان در تصمیم سازی ها نزدیک به هم 
بوده است. بدون تردید در آینده هم دوباره 
درخصوص موضوعات مختلف بحث و گفت وگو 
خواهد شد.« روز گذشته هم علی صوفی، عضو 
جبهه اصلاحات تصریح کرد: »درون جبهه 
اصلاحات دعوایی وجود ندارد. زمانیکه دور دوم 
ثبت نام ها انجام می شود آن موقع اصلاح طلبان 
بر اساس ارزیابی که از شرایط دارند راهبرد خود 

را مشخص می کنند. در سال ۹8 هم اعلام کردند 
که ما بر خلاف گذشته که مشارکت بدون قید و 
شرط را دنبال می کردیم الان دیگر به آن مسیر 
نمی رویم. اگر کاندیدای اصلاح طلب نداشته 

باشیم لیست نمی دهیم.«

اصلا ح طلبان  انتخاباتی  تصمیم   
چیست؟

 »اصلاح طلبان وقتی می توانند در انتخابات 
باشند.«  داشته  کاندیدا  که  کنند  شرکت 
ردصلاحیت کاندیداهای بیشتر اصلاح طلب 
در انتخابات مجلس یازدهم سبب شد تا 
این جریان به راحتی نتواند وعده شرکت در 
انتخابات مجلس دوازدهم را بدهد، چرا که هنوز 
نمی داند تصمیم شورای نگهبان چه خواهد 
بود. آخرین تصمیم که حسن رسولی عضو 
جبهه اصلاحات بیان کرد، چنین بود: »بر 
اساس موضع جبهه اصلاحات، اصلاح طلبان 
ورود سازمانی و تشکیلاتی به انتخابات مجلس 

دوازدهم نخواهند داشت و آن افرادی که در 
ثبت نام اولیه خود را انجام دادند، صرف نظر از 
اینکه تأیید یا ردصلاحیت شوند، در قالب اراده 
فردی خود عمل کرده اند، نه در قالب یک راهبرد 
تشکیلاتی از سوی جبهه اصلاحات.« طبیعی 
است که برخی اصلاح طلبان سودای حضور در 
انتخابات داشته باشند و استثنایی قائل نباشند 
مانند »حزب ندای ایرانیان«. یکی از اعضای 
این حزب گفته است: »یش ثبت نام یک بحث 
مجزا از شرکت در انتخابات است. حزب ندای 
ایرانیان به دنبال دعوت از نسل سومی ها و نسل 
چهارمی های متولد پس از انقلاب است که 
در حوزه های مختلف متخصص و صاحب نظر 
هستند تا در پیش ثبت نام انتخابات مجلس 
ثبت نام کنند. قطعا این پیش ثبت نام به معنی 
شرکت در انتخابات از سوی حزب ندای ایرانیان 
نیست و ما در زمان مشخص درمورد شرکت 
در انتخابات تصمیم گیری خواهیم کرد.« این 
اظهارات با آنچه برخی دیگر از احزاب قدیمی 

اصلاح  طلب بیان می کنند، کمی متفاوت است 
به عنوان نمونه گرامی مقدم قائم مقام حزب 
اعتمادملی می گوید: »ما هیچ وقت انتخابات را 
تحریم نکردیم و نمی کنیم. اما چگونه می توانیم 
در انتخابات حضور پیدا کنیم؟ می گوییم 
نمی گذارند بیاییم؛ من به عنوان یک شهروند یک 
رأی دارم اما یک حقی هم دارم تا به عنوان یک 
فرد سیاسی در انتخابات شرکت کرده، کاندیدا 
شوم و خودم را به معرض رأی مردم بگذارم. من 
همه اصول این نظام را هم پذیرفتم و هیچ چیزی 
هم از من وجود ندارد، اما من را از رده انتخابات 
خارج می کنند. طرفداران من به چه کسی رأی 
بدهد به رقیب من رای دهند؟ یا به نفر دومی که 
وجود دارد رای دهیم؟« همین دیدگاه از سوی 
علی صوفی دیگر عضو جبهه اصلاحات مطرح 
شد که اگر کاندیدایی نداشته باشیم، شرکت 
در انتخابات معنا ندارد. صوفی درباره موضع 
اصلاح طلبان نسبت به مشارکت در انتخابات با 
توجه به عدم پیش ثبت  نام نیروهای اصلاح طلب 
گفت: هیچ مانعی برای ثبت نام اصلاح طلبان از 
طرف جبهه اصلاحات که نهاد اجماع ساز است 
ایجاد نشد. هیچ توصیه ای برای عدم ثبت نام 
به نیروها نشد. جبهه اصلاحات هیچ موضعی 
نسبت به ثبت نام نیروهای خود نداشت. اینکه 
بگوییم اصلاح طلبان از الان معلوم است که در 
انتخابات شرکت می کنند یا خیر حرف درستی 
نیست. او افزود: اصلاح طلبان راهی جز اصلاح 
وضع موجود از طریق صندوق رای و انتخابات 
نمی بینند. اصلاح طلبان و احزاب اصلاح طلب 
که بنده هم دبیرکل یکی از آن ها هستم طبق 
قانون احزاب برای کسب قدرت، مشارکت 
در قدرت و اصلاح در قدرت حزب تشکیل 
داده ایم در نتیجه راهی غیر از انتخابات نداریم. 
اصلاح طلبان به هیچ وجه نمی توانند از انتخابات 
عبور کنند اما هر کاندیدای اصلاح طلب که جلو 

آمد ردصلاحیت شد.
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صوفی: اصلاح طلبان اگر کاندیدا داشته باشند، شرکت می کنند

لیست خالی از کاندیدا!
   وزیر خاتمی: دعوایی در جبهه اصلاحات وجود ندارد

آرمان ملی- احسان اسقایی: نام بهزاد نبوی چریک پیر که 
به گوش می رسد همه تلاش دارند با احترام از او یاد کنند. با این 
وجود گه گاه چریک پیر مصاحبه می کند و یا به مراسمی برای 
سخنرانی دعوت می شود، مورد پرسش هایی قرار می گیرد که 

پاسخ به آن سوالات دستمایه رسانه های ضداصلاحات می شود. 

    تلاش آقا بهزاد برای باقی ماندن اصلاح طلبان در 
صحنه

 در میان بچه های تشکیلاتی آقا بهزاد  به چریک پیر مشهور 
است. کم پیش آمده است که حزبی بخواهد کلاس های تشکیلاتی 
را برای تازه واردها برگزار کند و از نبوی درخواست نکند که به آن ها 
آموزش دهدکه اساس تشکیلات چیست؟ و کار تشکیلاتی کدام 
است؟ بهزاد نبوی البته در انتخابات گذشته که ریاست جبهه 
اصلاحات را عهده داشت با وجود اینکه می دانست مشارکت در 
انتخابات کم خواهد بود اهل خالی کردن صحنه به نفع رقیب نبود 
و تلاش های زیادی برای حضور اصلاح طلبان در انتخابات انجام 
داد. نبوی معتقد است یا باید انقلاب کنیم که من انقلابی؛ دیگر 
اصلاح طلب شدم و ضد هرگونه فعالیت انقلابی هستم و یا اینکه 
باید تحریم کنیم که این مورد در سیاست هم در معنای حذف 
اصلاح طلبان به دست خود از ساختار قدرت است و یا اینکه در 
انتخابات شرکت کرده و حداقل فضای کنش سیاسی را برای خود 
حفظ کنیم. در 1۴۰۰ هرکس جز نبوی در جمع اصلاح طلبان 
چنین حرف هایی می زد چون نگاه غالب در فضای سیاسی به علت 
نبود کاندیدای تایید شده نگاهی نه تحریم بلکه عدم شرکت بود، 
به طور یقین جریان اصلاحات یک تنه در برابرش می ایستاد به 
گونه ای که آن فرد نمی توانست دیگر در عرصه سیاست کمر راست 
کند، اما نبوی واقعیت ها را گفت و کسی هم زورش به کمر خمیده 
نبوی نرسید. اخیرا البته بهزاد نبوی در گفت وگو با نشریه »نگاه نو« 
مطالبی را عنوان کرده که شاید جنبه گلایه داشته باشد اما برخی 
تلاش کردند این سخنان نبوی را به نوعی حمله او به هیات رئیسه 

جبهه اصلاحات و نوع نگاه آنها به مساله انتخابات خلاصه کنند.
 

    آنچه نبوی اخیرا گفت 
 بهزاد نبوی گفته است:»من تفکر چپ روانه را قبول ندارم. 

خیلی از کارهایی که انجام می شود چپ روی است؛ چون وقتی 
کاری بکنیم که عاقبت آن را ندانیم چه می شود، همین طور دیمی 
حرکت کنیم، اسمش می شود چپ روی... این ها چپ نیستند، 
لوچ اند یعنی چشم هایشان تابه تا می بیند و نمی شود اسم این ها 
را چپ گذاشت.« نبوی در بخش دیگر در گفت وگوی خود اعلام 
کرد: »تصور می کنم برخی افراد در بدنه اصلاح طلبان طی یکسال 
گذشته، به این نتیجه رسیده اند که کار دارد تمام می شود پس 
بگذارید ما برای حرکت های بعدی خودمان را آماده کنیم و جا 
بازکنیم درحرکت بعدی استنباط من این بود که حالا نمی دانم 
چقدر درست است و چقدر غلط. ولی احساس می کنم که نگران 
بودند که سرشان بی کلاه بماند!« بعد از این سخنان نبوی برخی 
رسانه های ضد اصلاحات کوشیدند از عبور جریان اصلاحات از بهزاد 
نبوی سخن گفته و از اختلافات در جبهه اصلاحات بر سر نوع حضور 
در عرصه انتخابات سخن بنویسند. حال اینکه سخنان بهزاد نبوی 
برداشت یک چریک پیر از تفکربخشی از احزاب پیشرو اصلاحات 
است که باور به جامعه قدرتمند دارند تا از طریق رفتارهای مدنی و 
چانه زنی به پلی برای ایجاد فهم درحاکمیت از خواسته مردم تبدیل 
شوند؛ احزابی که البته هر چند ماهیت شان در قدرت جلوه بیشتری 
می گیرد اما نشستن بر کرسی حکمرانی را تنها راه ایجاد ثبات در 

سیاست و اقتصاد و روابط بین الملل نمی دانند. 

    پاسخ چریک پیر به ضد اصلاحاتی ها
چریک پیر و عضو جبهه اصلاحات ،به  سادگی حاضر به عدول 
از نوع نگاه خود در عرصه سیاسی نیست و در هر بخش از تاریخ 
ایران هزینه دیدگاه ها خود را هم پرداخت کرده بلافاصله بعد 
از اینکه برخی نشریات تلاش کردند نقدهای دلسوزانه او را به 
مثابه اختلاف درجبهه اصلاحات بدانند طی بیانیه  اعلام کرده. 
اخیرا مصاحبه اینجانب با مجله آگاهی  نو با تیتر »مخالف تفکر 
انقلابی هستم« در کنار مباحثی در مورد جبهه اصلاحات و 
تحولات درون اصلاح طلبان موجب شبهات و سوءبرداشت ها 
و حتی سوءاستفاده  هایی شده است که لازم می دانم چند نکته 
کوتاه برای رفع شبهات و سوءبرداشت های احتمالی بیان کنم.  
1 - اینجانب به تفصیل در نقد »انقلابی دیگر و ترویج خشونت 
و در دفاع از اعتدال و روش های اصلاحی« سخن گفته ام و 
نهایتا نیز بیانیه  1۵ ماده ای آقای خاتمی را مانیفست اصلاحات 
دانسته ام که امیدوارم این دیدگاه در فضای سیاسی کشور به ویژه 
در میان اصلاح طلبان مورد نقد و بررسی قرار گیرد و دیدگاه های 
مکمل و اصلاحی صاحبنظران باعث تداوم وظیفه ضروری و با 
ارزش گفت وگو و تبادل نظر میان همه دلسوزان کشور به ویژه 
اصلاح طلبان شود. ۲ - آنچه من بیان کرده ام ارتباطی با تحولات 
در مدیریت جبهه اصلاحات نداشته و ندارد. اینجانب به خاطر سن 
و سال و شرایط جسمانی خودم که انجام مسئولیت های سنگین را 
برایم دشوار کرده است، از چند ماه پیش از تغییرات هیأت رئیسه  
جبهه اصلاحات، متقاضی کناره گیری از ریاست جبهه  بودم. 
تغییرات انجام شده در هیأت رئیسه جبهه اصلاحات نیز بر اساس 
مقررات و ضوابط جبهه و به صورت دموکراتیک صورت گرفته است 
و اینجانب نیز از هیچ تلاشی برای تقویت آن فروگذار نخواهم کرد. 
۳ - به عنوان کسی که هزینه زیادی برای تاسیس نظام شایسته تر 
در کشور داده است، نقد تمایل به راه انداختن انقلابی دیگر و ترویج 
خشونت در میان بخشی از فعالان سیاسی و به ویژه جوان ترها در 
جامعه مطرح است و تبیین آن را، وظیفه  خود می دانم و این تحلیل 
حاصل تجربیات بیش از ۶۰ سال فعالیت ام در صحنه  سیاست 
کشور است و لازم می دانم تاکید کنم که دیدگاه مورد نقد من 
مصداقی در میان چهره های اصلی و سرشناس اصلاح طلب که 

من می شناسم، ندارد. 

»آرمان ملی« اندیشه های  بهزاد نبوی را بررسی می کند

چریک پیر همچنان منتقــــد 
      چریک پیر می ماند؛ همچنان نقاد به راه انداختن انقلابی دیگر 

وزیر اطلاعات: 

جاسوس هایی از فرانسه، سوئد 
و انگلیس در اختیار داریم

حکم اعدام برخی شان اجرا شده است

وزیر اطلاعات اعلام کرد: وزارت اطلاعات 
با کمک جامعه اطلاعاتی و با مشارکت و 
هم افزایی فعالی که با سازمان اطلاعات 
سپاه پاسداران انقلاب ایجاد کرده، تلاش 
می کند در مبارزه با آن چه را که دشمن 
تحت عنوان براندازی و تروریسم و تشویق 
و ترغیب آن ها چه در قالب های گروهکی 
و چه در قالب های مذهبی، تجزیه طلبانه 
و قومی برنامه ریزی می کند، مقابله  کند، 
بنابراین موارد فوق یکی از مهم ترین 
مأموریت هایی است که به عهده جامعه 
اطلاعاتی بوده و یکی دیگر از این ها، مبارزه 
با رژیم صهیونیستی است که فعالیت های 
خود را بر این متمرکز کرده تا بتواند 
محور مبارزه و مقابله علیه ایران باشد. 
حجت الاسلام والمسلمین سیداسماعیل 
خطیب با اشاره به هم افزایی دستگاه های 
اطلاعاتی بیان داشت: باید بتوانیم انسجام و 
هم افزایی  خود را با اشراف اطلاعاتی  و جهاد 
تبیین باهم تلفیق کنیم. این انسجامی که 
در این دولت مردمی ایجاد شده، توانسته 
شرایط جدیدی را در منطقه تعریف کند 
و خیلی از فتنه ها و توطئه ها را تبدیل به 

شرایط بازدارنده نماید.

    ورود 200 داعشی به ایران
وی هم چنین با اشاره به نقش آمریکا در 
شکل گیری داعش و ارتباط عوامل آن ها با 
رژیم صهیونیستی اظهارکرد: حدود ۲۰۰ 
نفر از آن ها که وارد کشور شده و به دنبال 
تحرکات ایذایی و بی ثبات سازی در سطح 
کشور، منطقه و در ایام اربعین در عراق 
بودند اما با برخوردها و دستگیری های 
اخیر، شاهد خنثی سازی اکثریت آن ها 
هستیم. امروز قدرت دستگاه های اطلاعاتی 
کشور به نحوی است که جاسوس هایی 
از فرانسه، سوئد، انگلیس و کشورهای 
متعدد دیگری را در اختیار دارند و حتی 
بعضی از آن ها به رغم فشارهایی که آوردند 
به اعدام محکوم شدند و حکم در مورد 
آن ها اجرا شد که این اقدامات مدیون 
هماهنگی و همراهی است که در تشکیلات 
جامعه اطلاعاتی به وجود آمده است. وی 
یادآور شد: عملیات مشترکی که بین 
سپاه، وزارت اطلاعات، نیروی انتظامی و 
دستگاه قضائی در مقابله با حوادثی همچون 
اصفهان و حادثه تروریستی اخیر شیراز 
با هدف ایجاد امنیت و آرامش در جامعه 
عملی شد، از افتخاراتی است که در این 
دولت شامل حال مجموعه ها شده و امروز 
راهبرد دشمن در جهت برخورد و ایجاد 
بحران ، فقط درصحنه اقدامات تروریستی و 
جاسوسی نیست، بلکه تلاش می کند آن را 
در صحنه های اجتماعی به اشکال مختلفی 
بروز بدهد. یکسری از آن ها را در صحنه های 
اغتشاشات سال گذشته دیدید. در شرایط 
جدید دشمن تلاش می کند با استفاده از 
بهائیت، نارضایتی ها، حرکت های صنفی 
و جریانات سیاسی که جهت گیری فتنه 
و تغییر را زمزمه می کنند، به مسیری برود 
که اثرگذاری اجتماعی و بحران سازی ها 
به نحوی شکل گیرد که در بدنه جامعه 
گسترش پیدا کند. برای همین است که 
حضور فعال سپاه و بسیج در مشارکت و در 
خدمت به مردم می تواند نقش امیدبخش 
و شوق آفرینی را ایجاد کند. بنابراین 
مهم ترین نقشه دشمن بی ثبات سازی و 
کاهش مشارکت در انتخابات است. هرچند 
برای سالگرد اغتشاشات هم برنامه هایی 
دارند، اما هدف اصلی آن ها امسال انتخابات 
است و باید سعی و تلاش همه مجموعه ها 
در جهتی باشد که بتواند اقتدار و پیروزی 
بزرگ را فراهم کنند. وزیر اطلاعات گفت: 
ما هر آنچه داریم از وحدت و مشارکت و 
هم افزایی است که بین دستگاه ها ایجاد 
شده و از اطاعتی است که از رهنمودها 
و فرامین رهبر حکیم و فرزانه مان داریم 
که طبیعتا می تواند قدرت نظام را تقویت 
کند و اقتدار آن را به سوی قله های پیروزی 
پیش ببرد. تکیه شما به این کلامی که رهبر 
عزیزمان در پیام به نشست مشترک وزارت 
اطلاعات و سازمان اطلاعات سپاه فرمودند 
مجموعه ها،  هم افزایی  همکاری،  که 
مجاهدت است و آن را جهاد نامیدند و 
بیان، تبلیغ و ترویج آنچه را که دستاورد 
دستگاه های مختلف نظام، دولت، قوه 
قضائیه، مجلس شورای اسلامی، نیروهای 
مسلح و جامعه اطلاعاتی است امروز 
می تواند یکی از راه های امید و شوق و در 

جامعه ما باشد.
اقتصاد مقاومتی 

احیا شود!

حامیان دولت هم از وضعیت اقتصادی ناراضی هستند. 
عضو کمیسیون حقوقی و قضائی مجلس شورای اسلامی با 
بیان اینکه هر روز ۶000 میلیارد تومان خلق پول می شود، گفت: 
انتظار می رود رئیس جمهوری با یک تصمیم انقلابی، اقتصاد 
مقاومتی را احیا کند. حسینعلی حاجی دلیگانی گفت: سوال 
مردم این است؛ ریشه اصلی بی ثباتی اقتصادی چیست؟ سوالی 
که بعضا جواب دقیقی برای آن نداریم که به مردم بدهیم. وی با 
بیان اینکه برخی علت بی ثباتی اقتصادی را خلق پولی می دانند، 
افزود: هر روز ۶000 میلیارد تومان خلق پول می شود این یعنی 
یک چیزی که وجود خارجی ندارد ولی به سقف اسمی پول و 
نقدینگی کشور اضافه می شود. حاجی دلیگانی بیان داشت: ۷0 
درصد این خلق پول به جیب 8 دهم درصد مردم جامعه می رود 
و تنها ۳0 درصد آن به ۹۹.2 درصد مردم می رسد لذا نتیجه این 
خلق پول کاهش قدرت خرید مردم و افزایش شکاف طبقاتی 

بین مردم است. 

ارتباط انتخابات 
و کاهش 

اعتراضات 

مشاور عالی فرمانده سپاه پاسداران گفت: هرچه به زمان 
انتخابات نزدیک می شویم از اعتراض و اغتشاش کاسته 
می شود، تقابل سیاسی افزایش می یابد و برنامه ریزی دشمن 
از بی ثباتی امنیتی به بی ثباتی سیاسی منتقل می شود. 
حجت الاسلام طائب با اشاره به اینکه موضوع حوادث اخیر، 
زنان و مسائل صنفی هستند، افزود: گسترش قدرت و نفوذ 
انقلاب اسلامی باعث ترس آمریکایی ها از قدرت گرفتن ایران 
و تهدید منافعش در منطقه شد؛ از این رو با بزرگ کردن مساله 
زن و موج سواری بر آن درصدد مهار قدرت تأثیرگذاری ایران 
بر کشورهای منطقه شد، اما این توطئه شوم شکست خورد. 
طائب تغییر ساختار حکومت و براندازی انقلاب اسلامی را از 
جمله طرح های دشمنان برشمرد و ادامه داد: آمریکا و رژیم 
صهیونیستی به دنبال توقف پیشرفت جمهوری اسلامی و 
ایجاد آشوب و اغتشاش در ایران با هدف کنترل و مهار قدرت 

جمهوری اسلامی هستند.


